
Zápisnica zo zasadnutia Dozornej rady Správy cestovného ruchu Senec s. r .o. 

 

Dátum konania: 6. 11. 2023 

 

Miesto konania: v zasadačke na MsÚ Senec 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Obchodno-finančný plán na rok 2024 

3. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

 Zasadnutie otvorila Ing. Janette Matúšová, predsedníčka DR Správy cestovného ruchu 

Senec s. r. o., ktorá privítala členov DR a prizvaných hostí. Za ďalšieho overovateľa zápisnice 

určila p. Ľudovíta Szaba.  

 

2. Obchodno-finančný plán na rok 2024 

 Bc. Šmihel: výnosy v roku 2024 plánujeme vo výške cca 970 042 €, ktoré budú 

podmienené priaznivým počasím. V pláne máme využívať našu webovú stránku ako nástroj 

zisku z reklamy a taktiež z poskytnutia reklamných plôch na prenájom v areáli SJ (ostatné 

výnosy).  

 Celkové náklady v roku 2024 plánujeme vo výške 964 450 €. V položke spotreba 

materiálu plánujeme dokúpiť mobiliár, nábytok, náradie, sanita, elektrospotrebiče, posteľnú 

bielizeň a textílie. Plánujeme pokračovať v poriadaní kultúrnych podujatí počas LTS, 

s ktorými sme začali v roku 2021. Cieľom je prilákať turistov na Slnečné jazerá formou 

večerných koncertov. Koncerty budú pre návštevníkov SJ zdarma v južnej zóne SJ vo 

vodnom amfiteátri, tak ako doteraz. Na LTS 2024 počítame s mierne zvýšenými výdavkami 

na služby ako sú záchranná vodná služba, služba odbornej prvej pomoci, strážna služba 

a upratovacia služba. V položke odpisy sa prejaví zvýšenie nákladov po zakúpení dlhodobého 

hnuteľného majetku (uvedeného nižšie). Do OOCR Región Senec prispejeme členským 

príspevkom vo výške 20 000 €.  

 Do plánu na rok 2024 sme zahrnuli dotácie: 

- 10 000,- € od Bratislavského samosprávneho kraja, ktorú použijeme podľa možností 

jej vypísania. 

- 30 000,- € od Mesta Senec na posezónnu bioremediáciu vody na Slnečných jazerách, 

ktorá prebieha každoročne od roku 2017.  

 
V roku 2024 chceme nakúpiť nasledujúci dlhodobý hnuteľný majetok:  

1. Bočnice na Mitsubishi FUSO Canter – v hodnote cca 4 000 € bez DPH. 

2. Cisterna na vodu na Mitsubishi FUSO Canter – v hodnote cca 12 000 € bez DPH. 

3. Sanitárny kontajner – pri chate Olympic (severná zóna)– v hodnote cca 15 000 € 

bez DPH. Vybavenie sanity: 3 ks keramické umývadlá, 4 ks WC, 3 ks pisoár. 

Súčasťou kontajnera bude aj samostatná toaleta pre ZŤP. 

4. Drevená lávka – 5. pláž – v hodnote cca 12 000 € bez DPH. Jedná sa o zabezpečenie 

bezbariérového prístupu na pláž v drevenom prevedení. Umiestnená bude pri 

požičovni vodných bicyklov – západná strana pláže.   

5. Sanitárny kontajner s bezbariérovou toaletou – Východná pláž – v hodnote do 10 

000 € bez DPH. Vybavenie sanity: 1 ks kabína s toaletou (vyhotovenie vhodné pre 



telesne postihnutých), 1 ks keramické umývadlo.  

6. Rekonštrukcia budovy v karavanovom kempe – v hodnote cca 20 000 € bez DPH. 

Účelom tejto rekonštrukcie bude zriadenie veľkokapacitnej kuchynky a práčovne pre 

kempujúcich.  

7. Parkovací automat STRADA – 2 ks – v hodnote cca 6 500 bez DPH za kus. Budú 

zakúpené v prípade spoplatnenia parkovania na Lichnerovej ulici. 

8. Kamerový systém a kontrolovaný prejazd/prechod (turniket) – v hodnote cca 

50 000 bez DPH. 

Ďalej plánujeme vybudovať 2 nové studne. Jednu na severe SJ a druhú v areáli nášho skladu. 

Karavanový kemp kompletne oplotíme, zavedieme kemper systém. Z bývalej kotolne im 

vybudujeme novú kuchynku. 

 Ing. Matúšová – sa zaujímala, či SCR vedela zosúladiť koncerty s hudbou v priľahlých 

bufetoch.  

 Ing. Kvál – navrhol rozposlať list majiteľom bufetov s harmonogramom koncertov 

organizovaných SCR.  

 Ing. Pullman – sa opýtal na fungovanie súkromných chát počas LTS. 

 Bc. Šmihel – počas nasledujúcej LTS, SCR zruší bránu na východnej pláži od Rece. 

Vstup bude voľný. Výber vstupného by sa presunul až na 5. pláž. Chatári, ktorí prichádzajú 

touto bránou, nedostanú permanentky, budú mať umožnený vstup k svojej nehnuteľnosti. Ale 

v prípade ich záujmu si budú môcť permanentky zakúpiť. Na parkovisku by bol rovnaký 

parkovací systém ako je na severe, oproti bufetu Country. 

 P. Szabo – navrhol, aby sa stretnutie s p. Petrenkom (kvôli turniketom) uskutočnilo 

ešte tento rok.  

  

 
Uznesenie č. 3/2023  

I. Dozorná rada prerokovala Obchodno-finančný plán na rok 2024 s celkovými výnosmi     

   970 042 € a celkovými nákladmi 964 450 €. 

 

II. Dozorná rada berie na vedomie Obchodno-finančný plán na rok 2024 s celkovými výnosmi 

    970 042 € a celkovými nákladmi 964 450 € s nasledujúcimi pripomienkami:     

- Vybudovanie studní na zabezpečenie polievania 

- Prepracovanie systému prideľovania permanentiek chatárom 

- Zabezpečiť parkovisko a vstupnú bránu na 5. pláži 

 

III. Dozorná rada odporúča Valnému zhromaždeniu schváliť Obchodno-finančný plán na rok  

2024 s uvedenými pripomienkami. 

 

 

 Za:   4 

 Proti:   0 

 Zdržal sa:   0 

 Neprítomný:   1 (Bittner) 

 

3. Rôzne 

 Ing. Matúšová – sa zaujímala, v akom štádiu je možnosť čerpania úveru zo strany 

SCR. 



 Bc. Šmihel – vysvetlil, že už má dohodnutý termín stretnutia s riaditeľkou ČSOB, 

nakoľko SCR je jej klientom. Ďalej oboznámil členov DR, že by sa chcel zaujímať o kúpu 

bufetu ANULKA na juhu SJ. V budúcnosti by táto budova mohla slúžiť ako sídlo SCR.  

 

 

 Ing. Matúšová sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí DR a ukončila jej 

rokovanie.  

 

Zapísala: Dana Škablová 

 

Overovatelia:  Ing. Janette Matúšová   …...................................... 

 

Ľudovít Szabo      …...................................... 


